

The forms are in bilingual format for your convenience, but must be completed and filed with the court in English.  
为了提供便利, 表格用双语格式提供; 但是, 向法院提交的表格必须用英语填写。



CIRCUIT  ORPHANS COURT FOR \_\_\_\_\_, MARYLAND

巡回法院 孤儿法院 \_\_\_\_\_, MARYLAND 州  
City/County 市/县

Located at \_\_\_\_\_ Telephone \_\_\_\_\_  
Court Address 法院地址 电话

地点 \_\_\_\_\_ 电话 \_\_\_\_\_  
法院地址

Case No. \_\_\_\_\_  
案号

In the Matter of  
关于

Name of Minor  
未成年人姓名

Docket Reference  
案卷编号

**ANSWER TO PETITION FOR GUARDIANSHIP OF MINOR**  
**关于未成年人监护请愿书的答辩状**

I, \_\_\_\_\_, representing myself, answering the  
Name of Petition That You are Answering filed against me, state:

本人 \_\_\_\_\_ 以自己的名义, 就  
针对本人提出的 \_\_\_\_\_ 进行答辩, 说明如下:  
您要答辩的请愿书名称

1. Answering Paragraph No. 1 (check one):  
就第 1 段进行答辩(请勾选一项):

- I admit all of the statement(s) in Paragraph No. 1.  
本人承认第 1 段中的所有声明。
- I deny all of the statement(s) in Paragraph No. 1, except I admit \_\_\_\_\_

State the Facts that You Admit or Write "None"  
本人否认第 1 段中的所有声明, 但承认 \_\_\_\_\_  
请声明您承认的事实或填写“无”

I do not have enough information to know whether or not the statement(s) in Paragraph 1 are true.  
本人并无足够的信息来判断第 1 段中的声明是否属实。

2. Answering Paragraph No. 2 (check one):  
就第 2 段进行答辩(请勾选一项):

- I admit all of the statement(s) in Paragraph No. 2.  
本人承认第 2 段中的所有声明。
- I deny all of the statement(s) in Paragraph No. 2, except I admit \_\_\_\_\_

State the Facts that You Admit or Write "None"  
本人否认第 2 段中的所有声明, 但承认..... \_\_\_\_\_  
请声明您承认的事实或填写“无”

I do not have enough information to know whether or not the statement(s) in Paragraph 2 are true.  
本人并无足够的信息来判断第 2 段中的声明是否属实。

There is no paragraph no. 2.  
并无第 2 段。

3. Answering Paragraph No. 3 (check one):  
就第 3 段进行答辩(请勾选一项):

- I admit all of the statement(s) in Paragraph No. 3.  
本人承认第 3 段中的所有声明。

I deny all of the statement(s) in Paragraph No. 3, except I admit \_\_\_\_\_

State the Facts that You Admit or Write "None"

本人否认第 3 段中的所有声明, 但承认 \_\_\_\_\_

请声明您承认的事实或填写“无”

I do not have enough information to know whether or not the statement(s) in Paragraph 3 are true.

本人并无足够的信息来判断第 3 段中的声明是否属实。

There is no paragraph no. 3.

并无第 3 段。

4. Answering Paragraph No. 4 (check one):

就第 4 段进行答辩(请勾选一项):

I admit all of the statement(s) in Paragraph No. 4.

本人承认第 4 段中的所有声明。

I deny all of the statement(s) in Paragraph No. 4, except I admit \_\_\_\_\_

State the Facts that You Admit or Write "None"

本人否认第 4 段中的所有声明, 但承认 \_\_\_\_\_

请声明您承认的事实或填写“无”

I do not have enough information to know whether or not the statement(s) in Paragraph 4 are true.

本人并无足够的信息来判断第 4 段中的声明是否属实。

There is no paragraph no. 4.

并无第 4 段。

5. Answering Paragraph No. 5 (check one):

就第 5 段进行答辩(请勾选一项):

I admit all of the statement(s) in Paragraph No. 5.

本人承认第 5 段中的所有声明。

I deny all of the statement(s) in Paragraph No. 5, except I admit \_\_\_\_\_

State the Facts that You Admit or Write "None"

本人否认第 5 段中的所有声明, 但承认 \_\_\_\_\_

请声明您承认的事实或填写“无”

I do not have enough information to know whether or not the statement(s) in Paragraph 5 are true.

本人并无足够的信息来判断第 5 段中的声明是否属实。

There is no paragraph no. 5.

并无第 5 段。

6. Answering Paragraph No. 6 (check one):

就第 6 段进行答辩(请勾选一项):

I admit all of the statement(s) in Paragraph No. 6.

本人承认第 6 段中的所有声明。

I deny all of the statement(s) in Paragraph No. 6, except I admit \_\_\_\_\_

State the Facts that You Admit or Write "None"

本人否认第 6 段中的所有声明, 但承认 \_\_\_\_\_

请声明您承认的事实或填写“无”

I do not have enough information to know whether or not the statement(s) in Paragraph 6 are true.

本人并无足够的信息来判断第 6 段中的声明是否属实。

There is no paragraph no. 6.

并无第 6 段。

7. Answering Paragraph No. 7 (check one):

就第 7 段进行答辩(请勾选一项):

I admit all of the statement(s) in Paragraph No. 7.

本人承认第 7 段中的所有声明。

I deny all of the statement(s) in Paragraph No. 7, except I admit \_\_\_\_\_

State the Facts that You Admit or Write "None"

本人否认第 7 段中的所有声明,但承认 \_\_\_\_\_

请声明您承认的事实或填写“无”

I do not have enough information to know whether or not the statement(s) in Paragraph 7 are true.

本人并无足够的信息来判断第 7 段中的声明是否属实。

There is no paragraph no. 7.

并无第 7 段。

8. Answering Paragraph No. 8 (check one):

就第 8 段进行答辩(请勾选一项):

I admit all of the statement(s) in Paragraph No. 8.

本人承认第 8 段中的所有声明。

I deny all of the statement(s) in Paragraph No. 8, except I admit \_\_\_\_\_

State the Facts that You Admit or Write "None"

本人否认第 8 段中的所有声明,但承认 \_\_\_\_\_

请声明您承认的事实或填写“无”

I do not have enough information to know whether or not the statement(s) in Paragraph 8 are true.

本人并无足够的信息来判断第 8 段中的声明是否属实。

There is no paragraph no. 8.

并无第 8 段。

9. Answering Paragraph No. 9 (check one):

就第 9 段进行答辩(请勾选一项):

I admit all of the statement(s) in Paragraph No. 9.

本人承认第 9 段中的所有声明。

I deny all of the statement(s) in Paragraph No. 9, except I admit \_\_\_\_\_

State the Facts that You Admit or Write "None"

本人否认第 9 段中的所有声明,但承认 \_\_\_\_\_

请声明您承认的事实或填写“无”

I do not have enough information to know whether or not the statement(s) in Paragraph 9 are true.

本人并无足够的信息来判断第 9 段中的声明是否属实。

There is no paragraph no. 9.

并无第 9 段。

10. Answering Paragraph No. 10 (check one):

就第 10 段进行答辩(请勾选一项):

I admit all of the statement(s) in Paragraph No. 10.

本人承认第 10 段中的所有声明。

I deny all of the statement(s) in Paragraph No. 10, except I admit \_\_\_\_\_

State the Facts that You Admit or Write "None"

本人否认第 10 段中的所有声明,但承认 \_\_\_\_\_

请声明您承认的事实或填写“无”

- I do not have enough information to know whether or not the statement(s) in Paragraph 10 are true.  
本人并无足够的信息来判断第 10 段中的声明是否属实。
- There is no paragraph no. 10.  
并无第 10 段。

11. Answering Paragraph No. 11 (check one):

就第 11 段进行答辩(请勾选一项):

- I admit all of the statement(s) in Paragraph No. 11.  
本人承认第 11 段中的所有声明。

- I deny all of the statement(s) in Paragraph No. 11, except I admit \_\_\_\_\_

State the Facts that You Admit or Write "None"

本人否认第 11 段中的所有声明,但承认 \_\_\_\_\_

请声明您承认的事实或填写“无”

- I do not have enough information to know whether or not the statement(s) in Paragraph 11 are true.  
本人并无足够的信息来判断第 11 段中的声明是否属实。

- There is no paragraph no. 11.  
并无第 11 段。

12. Answering Paragraph No. 12 (check one):

就第 12 段进行答辩(请勾选一项):

- I admit all of the statement(s) in Paragraph No. 12.  
本人承认第 12 段中的所有声明。

- I deny all of the statement(s) in Paragraph No. 12, except I admit \_\_\_\_\_

State the Facts that You Admit or Write "None"

本人否认第 12 段中的所有声明,但承认 \_\_\_\_\_

请声明您承认的事实或填写“无”

- I do not have enough information to know whether or not the statement(s) in Paragraph 12 are true.  
本人并无足够的信息来判断第 12 段中的声明是否属实。

- There is no paragraph no. 12.  
并无第 12 段。

13. Answering Paragraph No. 13 (check one):

就第 13 段进行答辩(请勾选一项):

- I admit all of the statement(s) in Paragraph No. 13.  
本人承认第 13 段中的所有声明。

- I deny all of the statement(s) in Paragraph No. 13, except I admit \_\_\_\_\_

State the Facts that You Admit or Write "None"

本人否认第 13 段中的所有声明,但承认 \_\_\_\_\_

请声明您承认的事实或填写“无”

- I do not have enough information to know whether or not the statement(s) in Paragraph 13 are true.  
本人并无足够的信息来判断第 13 段中的声明是否属实。

- There is no paragraph no. 13.  
并无第 13 段。

14. Answering Paragraph No. 14 (check one):

就第 14 段进行答辩(请勾选一项):

- I admit all of the statement(s) in Paragraph No. 14.  
本人承认第 14 段中的所有声明。

I deny all of the statement(s) in Paragraph No. 14, except I admit \_\_\_\_\_

State the Facts that You Admit or Write "None"

本人否认第 14 段中的所有声明, 但承认 \_\_\_\_\_

请声明您承认的事实或填写“无”

I do not have enough information to know whether or not the statement(s) in Paragraph 14 are true.

本人并无足够的信息来判断第 14 段中的声明是否属实。

There is no paragraph no. 14.

并无第 14 段。

15. In my defense, I also want the court to consider the following facts (A copy of any court order relating to my defense is attached, if available):

在本人的辩护中, 本人还希望法院考虑下列事实(如有可能, 附上与本人辩护相关的任何法院命令副本): \_\_\_\_\_

**FOR THESE REASONS, I request the court (check all that apply):**

**基于上述原因, 本人请求 (勾选所有适用选项):**

Dismiss/Deny the Petition

驳回/拒绝该请愿

Grant the relief requested in the Petition

批准该请愿中申请的救济

Grant the relief requested in the Petition except \_\_\_\_\_

State the relief you do NOT want the Court to grant.

批准该请愿中申请的救济, 但不包括 \_\_\_\_\_

说明您不希望法院批准哪项救济。

Order any other appropriate relief.

定其他任何适当的救济。

Date  
日期

Signature  
签名

Street Address  
街道地址

Printed Name  
楷签

City, State, Zip  
城市、州、邮政编码

Telephone Number  
电话号码

E-mail  
电子邮箱

Fax  
传真

## CERTIFICATE OF SERVICE

### 送达证明

I certify that I served a copy of this Answer upon the following party or parties by mailing first class mail, postage prepaid  hand delivery, on \_\_\_\_\_ to:  
Date

本人证明, 本人已于 \_\_\_\_\_ 通过预付邮资的 一类邮件 或专人递送, 向下列一方或多方  
日期  
送达本答辩状的副本:

\_\_\_\_\_  
Name  
姓名

\_\_\_\_\_  
Address  
地址

\_\_\_\_\_  
Name  
姓名

\_\_\_\_\_  
Address  
地址

\_\_\_\_\_  
Date  
日期

\_\_\_\_\_  
Signature of Party Serving  
送件人签名

**IMPORTANT (TIME FOR FILING YOUR ANSWER IF YOU WISH TO CONTEST THIS MATTER):** You must file your Answer with the court within the time stated in the summons.

**重要提示(倘若您希望就该事项提交答辩状, 请注意提交答辩状的时间):** 您必须在传票中规定的时间内向法院提交答辩状。